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     Norrmalms stadsdelsnämnd 
 
 
 
 
 
 
Problembild av lokaltillgång för stadsdelens verksamhet med anledning av 
ordförandens påstående att den ökande bostadsrättsbildningen på Norrmalm  
”kastar ut” våra verksamheter 
 
 
Med anledning av rubricerade hemställer jag om att få en snabb redovisning av hur stort 
problemet är. 
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